
Past Simple 
( π  Α λός Αόριστος)

 Κατάφαση:  Σχηματίζεται         με το ρήμα και την κατάληξη -ed.
                     

 Ερώτηση:    Σχηματίζεται         ξεκινώντας με το βοηθητικό ρήμα  did  + π  +    υ οκείμενο το ρήμα ΧΩΡΙΣ
                                                                                                                                                       !ΚΑΤΑΛΗΞΗ
                

 Άρνηση: Σχηματίζεται   με το did not  ή didn’t +    !το ρήμα ΧΩΡΙΣ ΚΑΤΑΛΗΞΗ
             

                                                                      Κατάφαση Ερώτηση Άρνηση

                             Ι  played.                             Did     Ι play?                                           Ι did not play.
                            You played.                         Did  you play?                                      You did not  play.
                            He played.                              Did   he  play?                                 He did not play.
                            She   played.                           Did she play?                                  She did not play.
                            It  played.                                Did it play?                                    It  did  not  play.
                             We played.                           Did we play?                                         We did not play.
                             You played.                         Did  you play?                                      You did not  play.
                            They played.                         Did they  play?                                         They did not play.

      
       
        
        
                 

  Ο Past Simple πχρησιμο οιείται:

1.   πγια κάτι ου   π    έγινε στο αρελθόν σε συγκεκριμένο χρόνο.
e.g.   Ι started my new job three months ago. (  Εγώ        πξεκίνησα τη νέα μου δουλειά τρεις μήνες ριν.)
        They went to the doctor last week. (Αυτοί πήγαν στο γιατρό την περασμένη εβδομάδα.)

2.     για να εκφράσει     πσυνήθεια ή κατάσταση του αρελθόντος.
            e.g.  He played football when he was younger.  ( π  π    Έ αιζε οδόσφαιρο όταν ήταν νεότερος.)

   

          :Σύντομη άρνηση
           Ι didn’t play.

     You didn’t play.

         He didn’t play.
                    ...



 ΚΑΝΟΝΕΣ ΟΡΘΟΓΡΑΦΙΑΣ

      -e,Όταν τα ρήματα τελειώνουν σε
 τότε  π     ροσθέτουμε μόνο την κατάληξη -d. 

e.g. like – liked 
       phone – phoned
       dance – danced
     

      Όταν τα ρήματα τελειώνουν σε +σύμφωνο  y  ,
  τότε  -y π   το μετατρέ εται σε  i     +   –e  d.  

e.g.  cry – cried 
 carry – carried 
 tidy -  tidied 
 
 : play – playΌμως ed 

 π   π    Κά οια ρήματα δι λασιάζουν το τελευταίο
   π    -σύμφωνο και μετά μ αίνει η κατάληξη ed.

 e.g. stop  - stopped
 skip  - skipped

      -Όταν το ρήμα τελειώνει σε l,  π .αυτό δι λασιάζεται

  e.g. travel – travelled
         cancel  -  cancelled



  – Ανώμαλα ρήματα  Irregular verbs  :  

π  π   π    Υ άρχουν κά οια ρήματα ου σχηματίζουν τον Past Simple
     π   .  με τον δικό τους ξεχωριατό τρό ο το καθένα Αυτά λέγονται

  (ανώμαλα ρήματα irregular verbs).
!        Προσοχή → Η ερώτηση και η κατάφαση των ανωμάλων

    π  .ρημάτων σχηματίζεται με το α λό ρήμα
e.g.  Ι went.    -   Did    Ι go?  -    Ι did not go.
      He took.  -   Did he take? - He did not take.

 π   Μερικά α ό τα  irregular verbs   :είναι  
    

drink drαnk

feel felt

find found

give gave

go went

put put

take took

tell told

forget forgot

have had

say said

see saw

do did

eat ate

fall fell

win won

                      


